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Artikel 40-vragen duurzame energieopwekking Dordrecht

2 januari 2020

Geacht college,

Vraag 6: Voor zover bedrijven niet meedoen: wat zijn daarvoor de redenen?

Vraag 7: Voor zover toegezegde aantallen nog niet gerealiseerd zijn: wat zijn daarvan de oorzaken?

Vraag 5: Hoeveel bedrijven doen daar (tot nu toe) aan mee en voor welk aantal zonnepanelen hebben 
zij ingetekend? Hoeveel zonnepanelen zijn er in dit kader inmiddels gerealiseerd?

Vraag 8: Welke andere maatregelen neemt of overweegt de gemeente om duurzame opwekking op 
bedrijfspercelen te bevorderen?

Vraag 1: worden participerende burgers, organisaties of bedrijven mede-eigenaar van de duurzame- 
opwekkingsprojecten waarin zij investeren, of hebben zij de keuze al of niet mede-eigenaar te worden? 
Waarom wel of niet?

De gemeente heeft met bedrijfsleven samen een belangrijke subsidie binnengehaald voor realisatie 
57.000 zonnepanelen op bedrijfspanden.

Vraag 3: Stimuleert de gemeente dergelijke participatie actief? Zo ja op welke wijze? Op welke wijze 
is het bevorderen van draagvlak en het zorgdragen voor voordelen voor de lokale gemeenschap hierin 
meegenomen?

In het landelijk klimaatakkoord (juni 2019) wordt gestreefd naar 50% lokale participatie (burgers en 
bedrijven) in te realiseren duurzame energieopwekking. Ook in de startnotitie Duurzame Stad en het 
aangenomen initiatiefvoorstel De weg naar een energieneutraal Dordrecht wordt het belang van 
burgerparticipatie onderschreven.

Vraag 4: Welke belemmeringen en knelpunten doen zich bij het realiseren van de beoogde (vorm van) 
participatie voor?

Vraag 2: kunt u van inmiddels gerealiseerde, in ontwikkeling zijnde, of geplande zonneparken en 
windturbines aangeven door hoeveel bedrijven, hoeveel burgers, hoeveel maatschappelijke 
organisaties voor welke bedragen/percentages wordt geparticipeerd?
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In afwachting van uw antwoord.

Hartelijke groet,

Frans-Bauke van der Meer 
fractie GroenLinks


